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Verksamhetsberättelse 2024 

Styrelsen för Nacka Närradioförening, NNF och Radioförening, RF lämnar följande 

årsredovisning för 2024.  

NNF:s och RF:s styrelse har sedan årsmötet i mars 2024 utgjorts av följande personer:  

Sture Djupenström ordförande och ansvarig utgivare 

Ledamöter: 

Birgitta Beijer, kassör  

Christel Rosenborg, sekreterare 

Karin Gyllander 

Angela Berglund  

Bengt Olsen 

Kjell Åkerlund  

Revisor:  

Birgitta Holm 

Valberedning:  

Tomas Klason, sammankallande och Kristina Lundgren.  

 

Styrelsen har haft 7 protokollförda styrelsemöten under 2024.  

Årsmötet ägde rum 25 mars i studion. 
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MEDLEMMAR 2024 

Föreningar med sändningstillstånd:  
Nacka Närradioförening  

Radioföreningen Nacka  
 

Föreningar utan sändningstillstånd: 
Boo Hembygdsförening 
Centerpartiet Nacka 
Five-Five-Justice  
Hörselskadades förening 
Kristdemokraterna Nacka 
Liberalerna Nacka 
Moderaterna Nacka 
Nacka Värmdö Räddningssällskap 
Nackalistan 
Saltsjöbadens Hembygdsförening 
SeniorNet Nacka 
Socialdemokraterna Nacka 
SPF Seniorerna Boo 
Vänsterpartiet Nacka 
 

 

SVENSK MEDIEDATABAS – SMDB 
SMDB är söktjänsten för Kungliga bibliotekets audiovisuella samlingar. Närradio, direktsänd 
webbradio och kommersiell lokalradio ska skicka in pliktexemplar (referensinspelningar) för 

fyra urvalsveckor per år.  
Varför ska man skicka in? För att vårt kulturarv ska bevaras för framtiden och göras 

tillgängligt för forskning. 
2024 var följande veckor leveranspliktiga: 

Vecka 3 (15 – 21 januari) 
Vecka 19 (6 – 12 maj) 

Vecka 26 (24 – 30 juni) 
Vecka 45 (4 – 10 november) 

 
E-plikt: Fr.o.m. 2020 skickar Radio Nacka kontinuerligt pliktleveranser av elektroniskt 

material på nätet. Dvs. allt som finns i Radio Nackas programarkiv läggs upp i Kungliga 
bibliotekets audiovisuella samlingar. 

 
 
 

SÄNDNINGAR FRÅN NACKA KOMMUNFULLMÄKTIGE 
Under år 2024 har alla Kommunfullmäktiges sammanträden sänts direkt i Radio Nacka.  

 

SÄNDNINGAR FRÅN RADIO NACKA UNDER 2024 
Radio Nackas sändningar innehåller program som speglar nutid och dåtid i Nacka. Reportage 
om aktuella händelser varvas med intervjuer där nackaprofiler berättar om hur det var förr. 
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Sture Djupenström håller kontinuerligt i det direktsända programmet ”Torsdagstimmen” där 

frågor som ligger i tiden belyses.  
 

 
EFTERFRÅGADE UPPLÄSNINGAR, NYA OCH GAMLA 

Finnboda varv och fartygen som byggdes där av Mikael Josephson. 
I skuggan av Atlas av Bengt Olsen. 
Kvarnholmen vår barndoms ö av Inga Björk Klevby & Christina Olsson. 
Älgö, en skärgårdsö i förvandling av Maria Ribbing. 
Mörkersikt av Johannes Källström  
Artiklar ur Nackaboken: 
1979: Bordtennis i Boo av Bengt Karlsson, Skulptur i Nacka av Hans Lidman, Velamsund i 
framtiden av Ann Resare, Gäddviken då seklet var ungt av Alvar Granström. 
1995: Presentation av Nackaboken 1995, Barn av 80-tal möter dagens tonåringar av Annika 
Blomqvist, Skuru idrottsklubb satsar på ungdomen av Morgan Jansson, Tänk om man föddes 
med skridskor på fötterna av Linn Enckell, Ektorps daghem av Annelie Johansson, 
Fritidsgården 199:an 5 år av Katarina Thyselius.  
1999: Framtidens Sickla av Thomas Brundin, Individualismens sekel av Mats Gerdau, Jag tror 
att Nacka blir… av gymnasieungdomar, Vattentornen i Nacka av Hans Lidman, Folkrörelserna 
inför 2000-talet av Gösta Vestlund. 

2005: Kungshamnsvraket av Jonas Kistner och Per Lejoneke, Fisksätra före höghusen av 
Martin Rundkvist, Järla lantgård, industriområde och stadsdel av Birgitta Roeck Hansen, 

Skurubron en nittioårig skönhet av Carl-Oscar Östling, Min högt värderade patronessa av 
Henrik Ribbing, Olle Nymans ateljé av Ulrika Hallin. 
 
 
INTERVJUER OCH REPORTAGE I TORSDAGSTIMMEN OCH PROGRAMSLINGAN  

Sture Djupenström är programledare om inget annat anges. 
 

• Äventyr och idrott. – Utbildning i beredskapsfrågor. – Buxtehudekonsert 

- 25/1: Del 1. Sture Djupenström samtalar med Nackaborna Elof Lind och Viktor 
Douhan. De ska under Vasaloppets vintervecka 2024 blir först i världen med att 
genomföra en “Skiman”, en variant på en normal Ironman, distans/lopp. Del 2. Sture 
intervjuar Veronica Grimheden Myhrström, utbildnings- och arbetsmarknadsdirektör 
i Nacka och stabs- och säkerhetsdirektör Henrik Ahl, om Nacka kommuns planerade 
webbutbildning i beredskapsfrågor. Del 3. Inför en konsert i Nacka kyrka berättar Per 
Rönnblom, organist och körledare i Nacka kyrka, om tonsättaren Dietrich Buxtehude. 

• Att skydda sig mot bedrägerier. - Den gamla vägen av Mikael Josephson 

- 1/2: Del 1. Repris från Temadag trygghet för seniorer från Boo Folkets Hus den 19 

september 2023. Karin från Handelsbanken pratar om bedrägerier mot äldre. Del 2. 
Mikael Josephson läser sin berättelse Den gamla vägen. 

• Blåsarsymfoniker. - Orgelkonsert. - Digitalisering i Nacka 
- 8/2: Del 1. Blåsarsymfonikerna har flyttat tillbaka till Dieselverkstaden. De inviger 

sina lokaler med fullspäckat program. Sture Djupenström intervjuar Elenor Wolgers, 
kommunikationschef för Blåsarsymfonikerna, om vad som händer 10-11 februari 

2024. Del 2. Inför orgelkonserten “Vid fastans port” i Nacka kyrka den 11 februari 
2024 samtalar Christel Rosenborg från Radio Nacka med Casper Vikström, 
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kyrkomusiker i Nacka församling. Del 3. Sture samtalar med Henrik Palmblad-

Wennergren, digitaliseringsdirektör i Nacka, om digitaliseringsrapporten för 2023 och 
vad vi kan förvänta oss i framtiden av ”Den smarta staden Nacka”.  

• Nacka företagarträff. - Ishockeyhistoria i Nacka 
- 15/2 Ämnet är Nacka företagarträff och Sture Djupenström samtalar med Anders 

Börjesson, biträdande näringslivsdirektör i Nacka. Del 2. Bengt Olsen, konstnär, 
författare och medarbetare på Radio Nacka är på besök i studion och samtalar med 

Sture om Hockeyhistoria i Nacka. 
• Hela Nacka dansar. - Kulturvandringar i Nacka. - Föredrag om e-postprogram. 

- 22/2 Del 1. Sture Djupenström samtalar med Lovisa från Danskompaniet JELNEK om 
projektet Hela Nacka dansar. Del 2. Jenny Frisell, projektledare på Kulturhuset 

Dieselverkstaden, berättar om 2024 års kulturvandringar i Nacka. Del 3. Föredrag 
från SeniorNet i Nacka. Första delen av Martin Appels föredrag Upptäck de dolda 

finesserna i din mejl! Martin Appel är journalist på PC för alla. Del 4. Sture 
kommenterar SCB-rapporten om att det föds allt färre barn i Nacka och i hela 

Sverige. 
• Framtidsdialogen i Nacka. - Föredrag om e-postprogram del 2. - Företagarträff 

- 29/2 Del 1. Repris från 2023-09-14: Sture Djupenström intervjuar Henrik Kelfve, 
kommunikationsdirektör i Nacka om Framtidsdialogen i Nacka. Del 2. Andra delen av 

Martin Appels föredrag Upptäck de dolda finesserna i din mejl! Del 3. Företagarträff 
på Nacka strand. 

• Project Skiman. - Barn och ungdomars hälsa i Nacka. - Intervju med Filip Wiljander 

- 7/3 Del 1. Nackaborna Elof Lind och Viktor Douhan är åter i studion. Nu har de 
genomfört sin “Skiman”, dvs variant på en normal Ironman, distans/lopp. I det förra 
programmet berättade de om tankar och förberedelser inför händelsen och nu 
berättar de om hur det gick. Roliga och ovanliga upplevelser. Del 2. Sture samtalar 
med Nina Micaux, familjebehandlare och Katarina Carstorp, barnpsykolog som båda 

arbetar på Horisonten barn och unga, Boo vårdcentral. Horisonten är första linjen för 
barn och ungas psykiska hälsa. Samtalet handlar om barn och ungas hälsa i Nacka. 
Del 3. Filip Wiljander, kommunalråd i Nacka (M) och ordförande i Socialnämnden 
finns i studion och Sture ber honom ge en politisk kommentar till de frågor som kom 
upp i det föregående samtalet om barn och ungas hälsa. 

• Möte med Nackaförfattaren Rebecka Edgren Aldén  
- 14/3 Sture Djupenström var på Orminge bibliotek den 6 mars och lyssnade till 
Nackaförfattaren Rebecka Edgren Aldén. Hon berättade då om sitt författarskap och 
om sina böcker. Bl.a. har bokserien Sjöräddarna väckt stort intresse. 

• Reprissändning av Hearing inför EU-valet 2019 
- 21/3 Reprissändning, inför det kommande EU-valet, av Hearing EU-valet i Nacka 
forum 2019. 

• Välfärdsbrott vad är det? 
- 28/3 Del 1. Reprissändning från maj 2023. Sture Djupenström samtalar med Gunilla 

Grudevall-Steen, ordförande i kommunstyrelsens trygghetsutskott, Anna Karlsson, 
kommunpolis och Jan Landström, säkerhetsstrateg i Nacka om hur man ska få bukt 

med välfärdsbrott och bedrägerier i Nacka. Del 2. Sture redogör för statistikuppgifter 
om vad som hänt inom välfärdsbrotten i Nacka. 

• Om SSPF i Nacka 
- 4/4 Del 1. Sture Djupenström samtalar om SSPF med Lovisa Douglies och Marcus 
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Terfelt, båda samordnare för unga i riskzon i Nacka kommun. SSPF är ett samarbete 

mellan skola, socialtjänst, polis och fritidsverksamheter. Syftet är att stötta barn och 
ungdomar i Nacka att välja bort kriminalitet och droger. Del 2. Sture träffar 

trygghetsvärden Sharon och pratar med honom om hans verksamhet som 
trygghetsvärd och om trygghetssamverkan i kommunen. Från 22-05-19. 

• Ny kultur- och fritidsdirektör i Nacka. - Hur Nacka Forum kom till 
- 11/4 Del 1. Sture Djupenström intervjuar Nacka kommuns nye kultur- och 

fritidsdirektör Hans-Otto Halvorsen. De samtalar om hans jobb, intressen och om 
framtiden. Del 2. Reprissändning från 2021 om projekteringen av Forum Nacka. Ewa 

Wegnelius, projektledare för Radio Nackas ljudbilder, samtalar med Johan 
Bergenstråhle, projektledare för Skanska och bygget av Nacka Forum, och Stig Lilja, 

centrumledare för Nacka Forum. 
• Trygghet på sociala medier 

- 18/4 Inspelning av ett föredrag från SeniorNet Nacka: Är du trygg på sociala 
medier? Så skyddar du din integritet och håller dina konton säkra. Mattias Inghe, 

journalist på tidningen PC för Alla, föreläser. 
• Matteklubbar i Nacka. - Kalle Källman om bohemliv i Klarakvarteren  

- 25/4 Del 1. Sture samtalar med Ann Bäckström Armandt, som är lärare i NO och 
matematik på Eklidens skola. Nackas matteklubbar träffas på fritiden och är till för 

elever på mellanstadiet som har ett särskilt intresse för matematik. Del 2. 
Reprissändning från 2021-04-08. Sture samtalar med Kalle Källman om 

Klarabohemerna. 

• Tema skola - intervju med Einar Fransson 
- 2/5 Gäst i studion är Einar Fransson. Einar Fransson är produktionsdirektör för 
Välfärd skola i Nacka och har det övergripande ansvaret för Nackas kommunala 
förskolor och skolor. Sture Djupenström samtalar med honom om högpresterande 
elever, labbkvällar, karriärtjänster för förskollärare och mycket annat. 

• Tema skola - intervju med Mikael Eriksson från Sveriges Lärare i Nacka  

- 9/5 Del 1. Gäst i studion är Mikael Eriksson, ordförande i Sveriges Lärare i Nacka. 
Sture Djupenström intervjuar och ber om fackliga synpunkter på frågor om ekonomi, 
organisationsförhandlingar, minskning av resurspersonal, undervisningstid, 
dokumentationer och mycket annat. Del 2. Med anledning av Folknykterhetens dag 
reprissänds ett inslag från Tollare folkhögskola 2023. Sture är på besök på Tollare 
folkhögskola och samtalar med Kent Gunnarsson som jobbar på skolan. Kent, som 
varit elev på skolan, berättar om skolans utveckling, allmänna kurser och nya kurser. 
De pratar även om framtiden för folkhögskolan, skolans profilering och minnesvärda 
skolledare och elever. 

• Dagvandring i Orminge 

- 10/5 Sture Djupenström är med ett gäng seniorer som dagvandrar för allas trygghet 

i Orminge. 
• Tema demokrati - delar av en intervju med Gösta Vestlund, folkhögskolornas grand 

old man 
- 16/5 Reprissändning. Här sänds delar av en längre intervju med Gösta Vestlund, 

Tollare folkhögskolas första rektor, som Sture gjorde 2016. Gösta Vestlund var 
närmare 103 år vid intervjutillfället. 

• Smart stad Nacka - Mötesplats Nacka - Boo kapell 300 år 
- 23/5 Del 1. Sture Djupenström samtalar om projektet Smart Stad Nacka med Emelie 
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Holmström, exploateringsingenjör och projektledare. Del 2. Mötesplats Nacka, varför 

lades det projektet ned? Sture samtalar med Katarina Wåhlin Alm, 
stadsutvecklingsdirektör, som reder ut olika frågeställningar. Del 3. Boo kapell fyller 

300 år. Sture samtalar med Katarina Ribbing, en av ägarna till kapellet. 
• Nacka musikskola 90 år 

30/5 Del 1. I år firar Nacka musikskola 90 år och får den 6 juni ta emot en fana av 
kungen på Skansen. Sture Djupenström samtalar med Catharina Grunér Kronqvist, 

verksamhetschef och Vesna Mattsson, pianolärare om musikskolans historia och 
verksamhet. Del 2. Mikael Josephson läser sin berättelse Den gamla vägen 

(reprissändning). Clas-Erik Eriksson presenterar juniprogrammet för SPF seniorerna i 
Boo. 

• Magdalena Andersson talar om EU-valet. - Konstnären Jan-Erik Lindgren 
- 6/6 Del 1. Det är nationaldagen den 6 juni och Sture Djupenström befinner sig i 

Centrala parken i Orminge där Magdalena Andersson talar om EU-valet. Del 2. Sture 
pratar med konstnären Jan-Erik Lindgren som ställer ut målningar och andra 

konstverk i sin lokal på Skymningsvägen 12 i Eknäs. Del 3. Reprissändning av ett 
program från 20 april 2021: Intervju med Victor Kilén, ny stadsdirektör i Nacka. Del 4. 

Sture kommenterar resultaten från workshopen för Smart Stad Nacka. 
• Tema skola - besök hos Nacka Musikklasser. - Samtal från 2016 med Gudrun 

Hagliden 
- 13/6 Del 1. Sture Djupenström besöker Nacka Musikklasser. Han träffar eleverna 

Ellen och Doris i årskurs 6 samt Alva Klum Ekdahl som är musikkoordinator. De 
samtalar om Musikklassernas historia och nuvarande verksamhet. Och vacker sång 
blir det också. Del 2. Ett inslag från 2016. Gudrun Hagliden, känd radionackaröst, 
berättar om hur hon förbereder och läser olika texter. Hon skriver själv lyrik och 
deklamerar gärna. Hon berättar också om sångens betydelse i hennes liv och om alla 
körer som hon varit med i. Och så älskar hon tyger och syr förkläden. Christel 
Rosenborg ställde frågorna. 

• Gatufest på Nya Gatan. – Ny säkerhetsbroschyr i Nacka. - Trygghetsfrågor 
- 20/6 Del 1. Den 15 juni är Karin Gyllander och Birgitta Beijer från Radio Nacka på 
besök på Gatufest på Nya Gatan vid Nacka forum. De samtalar med besökande och 
informatörer. Del 2. Sture pratar med Jonas Raber, säkerhetschef vid 
säkerhetsfunktionen i Nacka, om den nya säkerhetsbroschyr som nyligen publicerats 
digitalt i Nacka. Del 3. Gunilla Grudewall-Steen (L) kommunalråd, ordförande 

kommunstyrelsens trygghetsutskott är i studion. Sture intervjuar henne om läget i 
kommunen när det gäller trygghetsfrågor. 

• Avfallshantering i Nacka 
- 27/6 Del 1. Sture Djupenström samtalar med Jan Setréus, avfallschef på Nacka 

vatten och avfall, om avfallshanteringen i Nacka och projektet Tiptapp. Del 2. 
Reprissändning av två Smultronställen från förra året: Konstantin Irina om Trolldalen 

20230519 och Mikael Josephson om Gammeludden och Stäket 20230607. 

• Orgeln i Boo kapell - Beredskapsveckan 2024 - Smart stad Nacka 
- 12/9 Del 1. Sture Djupenström är på plats i Boo kapell som i år firar 300-

årsjubileum. Här kommer ett föredrag om den unika orgeln i Boo kapell. Medverkar 
gör orgelbyggaren Jan Börjesson och organisten Nils Larsson. Del 2. 
Beredskapsveckan i Nacka v. 39. Sture samtalar med Helena Svärdh, 
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säkerhetsstrateg. Del 3. Projektet Smart stad Nacka. Sture samtalar med Emelie 

Holmström, programkoordinator i kommunen. 
• Beredskapsveckan v 39. - Kontaktverksamhet i kommunen. - Victor Kilén, 

stadsdirektör 
- 19/9 Del 1. Reprissändning av Beredskapsveckan i Nacka v. 39. Sture samtalar med 

Helena Svärdh, säkerhetsstrateg. Del 2. Om kontaktverksamhet i Nacka kommun. 
Sture samtalar med socialsekreterarna Caroline Aspell, Hanna Arvinell och Helena 

Skemark från kommunen. Del 3. Sture intervjuar Victor Kilén, stadsdirektör i Nacka 
kommun sedan 2021. 

• Trygghetspunkt under Beredskapsveckan. - Det digitala kulturutbudet, föredrag  
- 26/9 Del 1. Beredskapsveckan v.39 2024. På parkeringen vid Nacka Stadshus 

besökte Sture Djupenström visningen av en mobil trygghetspunkt. För att få reda på 
vad en trygghetspunkt är samtalade Sture med Gunnar Clason, sektionschef på 

Nacka-Värmdö Räddningssällskap, Anders Tapper och Marcus von Gegerfelt. Del 2. 
Föredrag från SeniorNet med Journalisten Martin Appel från PC för alla: Det digitala 

kulturutbudet. Första delen av föredraget. 
• Det digitala kulturutbudet, föredrag andra delen. - Små berättelser från Boo 

- 3/10 Del 1. Föredrag från SeniorNet med journalisten Martin Appel från PC för alla: 
Det digitala kulturutbudet. Andra delen av föredraget. Del 2. Smakprov på 

kommande inläsningar "småberättelser" av författaren Mikael Josephson från 
Saltsjö-Boo. 

• Tema Ukraina, intervju med Christian Jutvik. - Små och stora händelser i Boo 

- 10/10 Del 1. Sture Djupenström intervjuar Christian Jutvik från Saltsjöbaden. Han 
berättar om gamla och nya resor och lyfter särskilt fram resan till Ukraina i våras. 
Sture pratar även med Marta Bengtsson från Älta som förmedlar sina intryck från 
Ukrainaresan. Del 2. Mikael Josephson från Saltsjö-Boo berättar om små och stora 
händelser i Boo. 

• Älta kulturhus får ny driftaktör. - Upprustningen av Nacka Aula. - Datadriven 

kommun 
- 17/10 Del 1. Älta kulturhus får ny driftaktör. Sture samtalar med Monica Brohede 
Tellström (L), kulturnämndens ordförande. om konsekvenserna av byte till ny 
driftsaktör för Älta kulturhus, Välfärd samhällsservice. Samtalet fortsätter med Pia 
Mcaleenan, ordförande i Älta kulturförening, som berättar om sina känslor för ett 
beslutet man inte kunnat enas om. Del 2. Upprustningen av Nacka Aula. Sture 
samtalar med Sabina Plomin, utvecklingsledare, kultur- och fritidsenheten om 
framtida planer och utvecklingsprocesser för Nacka Aula. Del 3. Datadriven kommun. 
Sture samtalar med Henrik Palmblad-Wennergren, digitaliseringsdirektör i Nacka 
kommun, om vad som menas med att bli en datadriven kommun, fördelar, 

möjligheter, risker, säkerhet. 

• Låna en energikasse på biblioteket i Nacka. - Hantera textilsopor på rätt sätt 
- 24/10 Del 1. Nu går det att låna en energikasse på alla bibliotek i Nacka. I kassen 

hittar man utrustning för att hitta energitjuvar. Sture Djupenström samtalar med Per 
Lesse, energi- och klimatrådgivare i Nacka kommun. Del 2. Varför slänger vi textilier i 

vår sopkorgar? Sture samtalar med Martina Bozic, verksamhetsutvecklare på Nacka 
vatten och avfall. Hon berättar om nutid och framtid för textilier som man vill bli av 
med. 
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• Ljusning vid horisonten, Mats Gerdau om budgetförslag 2025. - Om Ektorps gamla 
skola 
- 31/10 Del 1. Sture Djupenström samtalar med Mats Gerdau, kommunalråd (M) och 

kommunstyrelsens ordförande i Nacka om alliansens budget 2025 ”Ljusning vid 
horisonten”. Del 2. Rivningen av Ektorps gamla skola. Sture intervjuar Viveca 

Montelius som varit lärare på skolan i 42 år. Repris från 20230615 
• Mer budget. - Om arbetsgrupperna Trygg och säker 

- 14/11 Del 1. Sture Djupenström samtalar med Johanna Kvist, socialdemokratiskt 
oppositionsråd i Nacka kommun, om socialdemokraternas budgetförslag. Del 2. Sture 

samtalar med Mikael Eriksson, ordförande för Sveriges lärare i Nacka, om budget ur 
ett fackligt perspektiv. Del 3. Jan Landström, biträdande säkerhetschef i Nacka 

kommun, besöker studion och berättar om utvärderingen av brottsförebyggande 
arbetet inom kommunens arbetsgrupper Trygg och säker. Sture ställer också frågor 

om resultatet för Nacka kommun i Stockholmsenkäten 2004. Stockholmsenkäten är 
en totalundersökning av högstadie- och gymnasieungdomars vanor, attityder och 

upplevelser inom en mängd olika områden. Undersökningen genomförs i årskurs 9 på 
högstadiet och årskurs 2 på gymnasiet vartannat år. 

• Nomineringar till Årets Nackabo 2024 
- 21/11 Del 1. Sture samtalar med Jeanette Ericsson, en av de nominerade till Årets 

Nackabo 2024. Jeanette är kanslichef på Nacka Innebandy och hon berättar om sitt 
engagemang för idrott i kommunen. Del 2. Sture fortsätter att prata med 

nominerade till Årets Nackabo. I studion finns Carl Johan Eiderbrant. Han berättar om 
några av sina engagemang i Nacka som styrelsemedlem i Företagarna Nacka-Värmdö, 
styrelsemedlem i BooFF och ett helhjärtat stöd för ungdomsidrott i Nacka. 

• Multihallen i Fisksätra. - Saltsjöbladets nedläggning. - Vad händer i Fisksätra Folkets 
Hus? - Fler nomineringar till Årets Nackabo 2024 
- 28/11 Del 1. Sture Djupenström besöker invigningen av Multihallen i Fisksätra. Han 

samtalar med Karin Teljstedt, fritidsnämndens ordförande (KD), Anna Kristiansson, 
föreningsstrateg och multivärden Betanja. Del 2. Saltsjöbladet läggs ned. Sture 
samtalar med Johan Eriksson och Marie-Louise Gravenstam om tidningens historia. 
Del 3. Verksamheten i Fisksätra Folkets Hus. Sture har träffat verksamhetschefen 
Elisabeth Lestapier som berättar om program och händelser och framtiden. Del 4. 
Nomineringar till Årets Nackabo. Sture samtalar med Mariama Sonko Touray, 
nattvandrare i Fisksätra och Karin Gyllander samtalar med Saron Kidane & Néder 

Ghrissi, projektledare för Unga visioner i Älta kulturförening. Karin pratar också med 
några ungdomar om Escape Älta och årets tema Pesten. 

• Nomineringar till årets Nackabo 2024. - Om jultal till Nacka Skoglunds minne. - 
Stockholmsenkäten 2024 

- 5/12 Del 1. Karin Gyllander har träffat två av den nominerade till årets Nackabo 
2024: Busschauffören Dennis Sekayise ”Busskungen” i Nacka och Cecilia Astervall, 

undersköterska på Nacka seniorcenter Sofiero. Del 2. I studion finns Mikael 
Josephson som samtalar med Stefan Magnusson. Två bajenfans som pratar fotboll, 
minnen och om traditionen att Stefan Magnusson varje jul håller ett tal vid 
Nackastatyn på Katarina Bangata. En hyllning till fotbollsspelaren Lennart Nacka 
Skoglund. Del 3. Om Stockholmsenkäten 2024. Sture Djupenström samtalar med 
Pernilla Majlöv, kvalitetsutvecklare inom Barn- och familjeenheten i Nacka kommun.  
I torsdagstimmen från 2024-11-14 finns mer att lyssna på om Stockholmsenkäten. 
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• Johan Rådmark Boo Folkets Hus 
- 12/12 Johan Rådmark, verksamhetsledare i Boo Folkets Hus är på besök i Studion. 
Sture Djupenström samtalar med honom om alla hans olika verksamheter i 

kommunen under årens lopp och om hans politiska uppdrag. 
• Framtidsdialogen med Annie Lööf. - Vinnare Årets Nackabo 2024 

- 19/12 Del 1. Sture Djupenström presenterar Nacka kommuns satsning på 
Framtidspodden - Mitt Nacka och spelar upp ett avsnitt där journalisten Annika 
Jankell intervjuar Annie Lööf, Nackabo och tidigare näringsminister och partiledare 
för Centerpartiet. Veronica Grimheden Myhrström, utbildnings- och 

arbetsmarknadsdirektör i Nacka kommun medverkar i samtalet. Del 2. Karin 
Gyllander samtalar med vinnarna av utmärkelsen Årets Nackabo 2024, Saron Kidane 

och Neder Ghrissi från Älta. De talar bl.a. om sociala medier och mobiltelefoner i 
skolan. 

 
 

MEDLEMSFÖRENINGAR SOM MEDVERKAT I SÄNDNINGARNA UNDER ÅRET 

Hörselskadades förening, SPF Seniorerna Boo. 

 

PROGRAMARKIV 

Arbetet med programarkivet pågår fortlöpande. Det går att lyssna på och ladda ned nyligen 
sända program samt äldre program av historiskt värde. Länk till programarkivet finns på 
Radio Nackas hemsida: https://radionacka.se/  
 

 

UPPDRAGSBESTÄLLNING HOS MRS BRODCASTING AB 

Radio Nacka har förlängt uppdragsbeställningen hos MRS Broadcasting AB för hjälp med test 
och uppföljning av ny mobil lösning.  
I maj 2024 sade Telia upp abonnemanget för vår kopparledning från studion till 
sändarplatsen. Förbindelsen fungerar dock tills vidare. För att säkerställa förbindelsen till 
sändaren har vi testat en mobil lösning så att vi lätt kan växla över till om och när 

kopparledningen stängs av för gott. 

 
 

 
 

 
 

TILL MINNE 
Gudrun Hagliden 
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Radio Nacka sörjer sin mångåriga medarbetare Gudrun Hagliden. 

Gudrun gick bort den 30 maj 85 år gammal efter en tids sjukdom. 
Hennes röst är mycket välbekant i Radio Nacka. Hon har 
medverkat i många program, bland annat har hon läst in årgångar 
av Nackaboken och deklamerat lyrik, både egna och andras dikter.  
Och så har vi fått höra henne sjunga. 

 

 
 
 
 
 
 
Radio Nacka framför ett stort tack till alla som visat stöd för vår verksamhet under 
verksamhetsåret. 
 
 
Nacka i mars 2025 
 
 
 

 
 
Sture Djupenström   Birgitta Beijer 
 
 
 
 
Christel Rosenborg   Angela Berglund 
 
 
 
 
Bengt Olsen                           Kjell Åkerlund 
 
 
 
 

Karin Gyllander 
 

 


